
國立成功大學自然災害減災及管理國際碩士學位學程I-T02

NCKU International Master Program on Natural Hazards Mitigation and Management
指導教授異動申請表
Change of Advisor Application Form
	學生姓名 (親簽) Student Name
	Print:

Signature:
	申請日期
Application Date
	

	學	號
Student ID
	
	行動電話
Cell phone
	

	原指導教授 Original Advisor
	
	原共同指導教授
(無則免填)
Original Co-Advisor (if applicable)
	

	擬請新任 指導教授 New Advisor
	
	擬請新任共同指導 教授(無則免填)
New Co-Advisor (if applicable)
	


 以上由學生親自填寫(Above information should be filled out by student)

教授同意簽名欄 Advisor sign for consent
	原指導教授 親簽 Original Advisor
Signature
	
	原共同指導教授
 親簽  (無則免填) Original Co- Advisor (if applicable)
	

	
	日期： Date:
	年
	月
	日
	
	日期： Date:
	年
	月
	日

	
新任指導教授
	
	新任
	

	
	
	共同指導教授 親簽 
	

	 親簽 
	
	(無則免填)
	

	New Advisor
	
	New Advisor
	

	
	日期： Date:
	年
	月
	日
	
	日期： Date:
	年
	月
	日

	Signature
	
	
	
	
	Signature (if
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	applicable)
	
	
	
	


備註 Note： 
一、研究生變更、新增學位論文指導教授，應持本表親簽後，經原指導教授、新任指導教授簽名同意送系辦公室核備。
1. Students who would like to change or add research advisor should fill out and sign this form, and ask both original and new advisors to sign for consents, and hand sent this form to program office as a record.
二、研究生入學後需商請於本學程內開課之助理教授以上專任教師（含合聘教師）為指導教授，共同指導教授應為本校助理教授以上之專任或兼任教師，指導教授若非本學程開課之教師，則需經過學程主任同意。
[bookmark: _GoBack]2. Students should seek approval of full-time faculty (assistant professor or above) in the program to be his/her advisor; co-advisor is not subjected to this restriction. Students are required to seek program director’s approval before he/she ask faculty outside the program to be the advisor.

 學程主任簽名 Program Chairman Signature: 	

系（所）辦公室登錄：		年	月	日 
